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      Anteckningar fört vid SFDFs Götalandskonferens för  

      distriktsansvariga 2015-10-24--25 i Jönköping. 

Närvarande: se deltagarförteckning 

1. Konferensens öppnande 

Thore Johansson, SFDF, hälsade de närvarande välkomna till Elite Hotels, Jönköping och 

förklarade konferensen för öppnad.  

Utsänd dagordning godkändes.  

Deltagarna gjorde en snabb presentation av sig själva och därefter valdes till mötesordförande 

Thore Johansson samt Bengt Ivarsson till att föra anteckningar. 

Thore tackade för förtroendet och tyckte det var tråkigt att så få representanter från domarna i 

Götalandsdistrikten var närvarande.   

2. Föregående mötesanteckningar  

Detta genomgicks noggrant och flera av punkterna kommer upp i årets konferens och lades 

med detta konstaterande till handlingarna. 

3. Information från SFDF 

En information lämnades om följande ämnen:  

 SvFF Centrala Domarkonferens: 

 Rekryteringsverksamheten, antal domare 2015  

 Uppföljning domare efter säsong viktig 

 Domarklubbarnas existens  

 Tränarutbildningen kommer att ha en domardel  

 Internationella domare  

 Fotbollens image bl.a.  

o tränare som avvisa skall finnas med i FOGIS 

o UEFA,s sommarkurs  

o regionscoach  

o SvFF arbetsgrupp arvoden  

o utbildning 

o arbetsordning 2016  

o framtidens CDK  

o AD-utbildning  

o våld mot domare (22)  

o hur förebygger man våld och kränkningar/handlingsplan/vems ansvar. 

 Distriktsprojekt:  

o att behålla domare genom ett utvidgat mentor- och fadderskap (Västergötland 

FF)  

o delrapport utvecklingsgruppen Västra Svealand 2015 

o planering utveckling regionsgrupp 2015 (Värmland) 

o mångfald och jämställdhets arbete (SvFF) 
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o tjejdomarprojektet (Skåne FF) 

o spelformer ungdomsfotboll (Stockholms FF) 

o UEFA Convention (Ångermanland, Jämtland/Härjedalen, Medelpad) 

o Bo Karlssons reflektioner CDK 

 Ett uppföljningssamtal med alla distriktsdomare efter en säsong kan 

vara en bra behålla-åtgärd inom rekryteringen 

 Möte med SvFF-DK 

o Rekrytering av nya domare (FOGIS)  

 Domarbrist  

 Avstämning med distriktsrepresentanterna om hur verksamheten fungerar (bilaga) 

 Futsal (utbildningsmanual) 

 Landsdelsspecifika frågor 

o Hur skall SFDF arbeta vidare  

o Hur får vi FDK att vilja engagera sig 

 SFDF hemsida/Facebook: vad saknas och vilket kan utvecklas 

 Domardräkten  

o summering 2015 års leveranser  

o nya dräkten visades  

o hur man gör vid problem med reklamationer 

o en genomgång av utsänd information om Refeereworld 

 Avstämning med distriktsrepresentanterna om hur verksamheten fungerar 

4. Mötesdiskussioner 

Eftersom årets landsdelkonferenser i år har haft ett svalt intresse från domarklubbarna ställer 

SFDF frågorna: 

Hur skall SFDF arbeta vidare  

 Fortsätta förhandla centralt arvode  

 Fortsättningen avsätta tid vid SvFF-DK besök ta besök hos FDK/FDF (profilera sig) 

 Något beslut hos SvFF-DK ger som uppdrag till FDK som sedan redovisas hos dem, dvs 

SvFF-DK ger SDF-DK i uppgift att ge till sina FDK att utföra  

 Fortsätta ha en bra relation till SvFF/SDF  

 Yrka för att SvFF-DK försöker se till att det blir samma utbildningsavgifter under samma 

premisser. Likvärdig utbildning till samma prisnivå. 

 Sprida kunskap vem SFDF är och vad vi gör vid exv domarkurser ev en broschyr. 

 Inbjudan till landsdelskonferenserna går den ut till rätt personer? 

Hur får vi FDK att vilja engagera sig 

 Få uppgifter från SDF-DK så att det blir ett engagemang i FDK  

 Vara betydelsefull via ett domaravtal med sitt distriktsförbund  

o Vilka punkter skall vara med där?  

 Kan man ha några gemensamma punkter från SvFF-DK? 

 Klubben måste ha någon verksamhet som engagerar sina medlemmar exv via samarbete, 

med SISU.  

 Om domarna betalar sin avgift i tid få något för detta.  

 Första klassningen av domarna sker hos FDK. 

 

En diskussion efter att alla punkterna från CDK redovisats var hur CDK´s budskap har 

efterlevts i distrikten. Därför är det av stor vikt att så många FDK som möjligt deltar vid 
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denna arbetskonferens.  

Vid utsändningen av dessa anteckningar skall några exempel ges vilka punkter som 

diskuterades och vad de missar för utfyllnadsinformation till de punkter som beskrivs. 

Förevisades SFDF´s hemsida och all information som ligger ute på den. 

Några övriga punkter som diskuterades: 

 Ibland svårt att kunna säkerställa vilken spelare som avvisas 

 Nolltolerans som finns i flera distrikt borde kanske uppfräschas 

 Har CDK´s grupparbeten redovisats 

 Sammanställ distriktsrepresentanternas svar på enkäten och jämför med SDF svar vid 

CDK. 

5. GIFDK enkät bland sina domare 

En enkät kring arbetsmiljön för fotbollsdomarna i Göteborg har skapats av domarklubben. 

En sammanfattning av denna sänds ut till mötesdeltagarna. 

 

Avsnitt 1 Övergripande ekonomiska, praktiska och 

utvecklingsmässiga områden. (Fotbollsdomarens bakgrund och 

dennes uppdraggivare Göteborg fotbollsförbunds arbete.) 

Avsnitt 2 Psykosociala arbetsmiljöfrågor för 

fotbollsdomaren (Avsnittet fokuserar på domarens upplevelse av den 

sociala stämningen såväl i stort som före, under och efter match.) 

Avsnitt 3 Feedback och utveckling av domarnas 

fackförening GIFDK (Berör GIFDK nuvarande och framtida arbete) 

 

Vill ni veta mer så kontakta någon av deltagarna från 

Göteborg som deltog på konferensen! 

 

6. Ersättningsförhandlingar  

Thore berättade om den arbetsgrupp som SvFF styrelse sammansatt för att få en enhetlig bild 

av ersättningarna i svensk fotbolls 11-manna. 

Ersättningarna för 2016 är fastställda genom treårsavtalen. 

7. Information från valberedningen 

Kjell Wegeborn information om valberedningens arbete inför Förbundsmötet.  

8. Övriga frågor 

Frågor från Förbundsstyrelsen 

Ett förslag var en reducering av deltagaravgiften landsdelskonferensen för de FDK som betalt 

medlemsavgiften 31 maj. Mötet tyckte detta var en bra idé. 
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En påminnelse om inbetalning till FDK utsänds i slutet av april med information om detta 

erbjudande. Påminn också om vikten att delta för att få mycket information från bl.a. CDK. 

Det är även viktigt att deltagarna sprider denna information till sina medlemmar, liksom 

vikten av de inte deltagande FDK tar reda på vad som ligger bakom varje informations punkt. 

 

Eftersom SFDF fyller 70 år nästa år är förslaget att vi skall subventionera landsdels-

konferensen 2016. Mötet tyckte även detta var en bra idé. 

 

Nästa års Götalandskonferens 

Deltagarna vill att nästa års konferens hålls den 22-23 oktober 2016 och i samma form.  

 

Förbundsmötet 2016 

En information lämnades om nästa års konferens och Förbundsmöte som kommer att äga 

rum den 30-31 januari 2016.  

 

 

 

Vid anteckningarna 

 

 

Bengt Ivarsson 
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Deltagarförteckning SFDF Götalandskonferens i Jönköping 2015-10-24—25 

 

 

 

 


